
 

 

Grundejerforeningen 
Landsbyen i Hjerting 

www.landsbyen-hjerting.dk 
 

 

 
Bestyrelsesmøde 
Referat nr. 147 
Mødedato: 27. oktober 2020 
 
Bestyrelsen  Hu

s 
nr. 

Tlf. E-mail 

Egon Therkelsen   Formand 157 29901293 egonht@esenet.dk 
Henrik Kock Kasserer 

CD Regnskab er bogholder 
167 20129559 henrikkock@esenet.dk 

Hanne Kristiansen Fælleshus  78 22919274 hpk78@esenet.dk  
Flemming Stephansen Fællesareal 76 51304111 stephansenflemming@gmail.com 
Preben Sørensen Referent/Hjemmeside 161 51617228 ipsorensen@me.com 
Jette Rasmussen Suppleant 96 - matroserne@gmail.com 
Marianne Hellesen 
(deltog ikke) 

Suppleant 90  marianne2310@gmail.com 

 
Flemming Stephansen Velkomstudvalg 78 51304111 stephansenflemming@gmail.com 
Charlotte Bruun Velkomstudvalg 175   

 
1. Godkendelse af referater 
Mødereferat nr. 146 blev godkendt. 
 
2. Meddelelser 
Ingen. 
 
3. Økonomi/Varmeregnskab 
Henrik har haft møde med CD Regnskab om opgaver og opgavefordeling. CD Regnskab ønsker 
at bruge regnskabsprogram.  
Revisoren Deloitte skal have billed-legimitation fra bestyrelsesmedlemmer. Sendes til Egon. 
 
4. Fællesareal  
Vedrørende skade på vej ved hjørnet ved nr. 98: Vognmanden, der har forvoldt skaden, har 
udbedret skaden uden udgift for Grundejerforeningen. 
 
Udførelse af vedligehold af fællesarealer blev diskuteret i forlængelse af, at emnet var oppe på 
Generalforsamlingen. Bestyrelsen blev enig om, at vedligehold af fællesarealer ikke ændres til 
at skulle udføres af beboerne selv.  
Ekstern hjælp fra havefirma til vedligehold fastholdes derfor.  
 
5. Fælleshus 
Der har været begrænset udlejning, formodentligt på grund af Corona. 
 
6. Diverse 
Der blev afholdt arbejdsdag lørdag den 5. september med grill om aftenen. Der var god 
tilslutning.  
 
Flemming og Charlotte varetager velkomstudvalget. Udvalget bør udlevere og gennemgå 
”Velkommen i Landsbyen” med nye beboere samt sikre at mailadresse gives til bogholder.  
 
7. Næste møde  
Næste møde er tirsdag den 11. februar 2021 kl. 19. 
Generalforsamling skal forberedes på dette møde. Egon ønsker ikke genvalg efter 9 år som 
formand. 
Mette Topholm, nr. 86, som er ny formand i Andelsboligforeningen, inviteres med til næste 
møde.  


